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STYREMØTE   

Referat 
19. april 2022 18.30-21.00   Sørum IL 

Deltakere: 

Per Nygren, Tore Hauglie, Bengt Haugnes, Malin Fuløp, Stein Erik Østlie, Roald 
Bjørklund, Jarle Rogndokken, Wendell Skottevik (referent) 
 
Forfall: Elin Vikane, Erna Muratovic, Ida Olafsen.  

   
   

   

Sak 1 Godkjenning av tidligere referat  

Kommentarer: Det har ikke kommet innspill etter utsendelsen av styrereferatet. 
Referatet godkjennes og blir publisert på Idrettsrådets nettsider fortløpende.  

Vedtak:   Referatet fra forrige styremøte ble godkjent.  

   
   

  

Sak 2 Orienteringer   

Deltakelse i møter:   
  

• 14.mars: Møte med kommunens administrasjon vedr. Strømstøtte (Wendell) 
• 15.mars: Møte med OUT om mulig samarbeid på Brådejordet/Stav (Wendell) 
• 15.mars: Styringsgruppemøte aktivitetsguiden (Ida, Wendell) 
• 16.mars: Befaring i Skjettenhallen/Vassøyholtet m. idrettsrådgiver (Wendell) 
• 17.mars: Møte med Lørenskog idrettsråd på Lørenskog hus (Roald, Elin, Per, Wendell) 
• 18.mars: Evaluering av kurstilbud YouMe med Viken idrettskrets (Malin, Wendell) 
• 18.mars: Møte med Lillestrøm kommune v/ Sidsel Hommersand om idrettens mottakelse av 

flyktninger fra Ukraina.  
• 22.mars: Møte med kommunens administrasjon vedr. Strømstøtte (Wendell) 
• 22.mars: Samarbeidsmøte med Lillestrøm kommune (Per, Wendell) 
• 23.mars: Møte med konsulent “EY” - Støtteordninger til idrettslagene (Wendell) 
• 24.mars: Statusmøte - internasjonalt forprosjekt (Elin, Wendell)  
• 25.mars: Anleggskonferanse – Viken idrettskrets (Jarle, Per, Wendell) 
• 26.mars: Anleggskonferanse – Viken idrettskrets (Jarle, Per, Wendell) 
• 28.mars: Avsluttende møte med Lillestrøm kommune strømstøtte (Wendell) 
• 29.mars: Klubbesøk Strømmen badminton (Per) 
• 30.mars: Møte med konsulent “EY” - Støtteordninger til idrettslagene (Wendell) 
• 31.mars: Møte med Fet IL – aktive lokalsamfunn/orienteringer 
• 31.mars: Møte med svømmeidretten i regi av Lillestrøm kommune (Tore, Wendell) 
• 1. april: Møte med idrettsrådgiver vedr. Treningstider 2022/2023 (Wendell) 
• 4. april: Styringsgruppemøte aktivitetsguiden (Ida, Wendell) 

Annet:    

Vedtak:   Orienteringene ble tatt til etterretning,   
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Sak 3 - Skedsmo stadion kunstgress 

Skedsmo FK oversendte brev 31. Mars hvor de informerer om at kunstgressdekket på Skedsmo 
Stadion er 10 år gammelt. Dekket er preget av slitasjen og modent for å erstattes. Anlegget ligger 
ikke inne på temaplanen som følge av at Fribergjordet var oppe til diskusjon, da temaplanen ble 
utarbeidet og man tenkte at man ville ha kommet lenger i prosessen når dette ble et tilfelle.  
 
Fribergjordet venter fortsatt på politisk behandling, og det foreligger ingen tildeling utover 
pågående mulighetsstudiet. Det er ikke avklart når temaplanen skal til revidering, men tidligere har 
beskjeden vært at større saker ikke løftes opp når temaplanen revideres.   

Diskusjon    

Per orienterte om seneste utvikling i mulighetsstudiet på Fribergjordet hvor det 
nå foreslås å samle alt av idrettsanlegg på Fribergjordet, og ikke der hvor 
Skedsmo stadion har sin nåværende plassering.  
 
Dette må spilles inn som et innspill på temaplanen og må inn til vurdering når 
temaplanen skal ha sin årlige rullering i 2022.  
 
Idrettsrådet oversender dette som innspill til kommunens administrasjon, med 
idrettslaget på kopi.  
 

Vedtak    
Idrettsrådet oversender dette innspillet til kommunens administrasjon, med 
idrettslaget på kopi. 

 
 

 

 

Sak 4 - Saken om drift- og vedlikeholdsmidler 

Daglig leder orienterte om saken pr mail. Kommunen har leid inn et konsulentbyrå som skal se på 

samtlige tilskudd til idretten. I møter har idrettsrådets innspill vært at det er viktigst å se på 

driftsavtaler på kommunaleide anlegg, avtaler hvor kommunen leier seg inn på idrettsanlegg på 

dagtid og tilskudd til drift- og vedlikehold til idrettsorganisasjoneide anlegg.  
 

Mandat/beskrivelse til konsulent:  

• Utvikle gode støtteordninger til idretten som er rettferdige, innenfor dagens økonomiske 

rammer. 

• Få frem hvilken effekt en harmonisering av ordningene vil ha for de enkelte mottakerne   

• Forankre løsningsforslag mot interessenter, her Idrettsrådet 

• Konkretisere de ulike støtteordningene slik at de er klare for igangsetting. 

• Det skal besluttes hvilke ordninger som skal gjøres tilskuddsbaserte og hvilke kriterier 

som skal ligge til grunn for de ulike tilskuddene.  

• Driftsavtaler skal harmoniseres og gjøres ensrettet. Grensesnitt mot 

anskaffelsesreglementet må klargjøres. 

• Arbeidet skal skje i nært samarbeid med Idrettsrådet og kommunens ansatte i friluftsliv og 

idrett (avdelingsleder, seksjonsleder for Idrettsanlegg og Idrettskonsulent) I tillegg stiller 

kommunen økonomirådgiver til disposisjon for å framlegge intern informasjon som har 

betydning for prosjektet. 
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Gjennomføringsplan: 

23. mars: oppstartsmøte med fastsettelse av mandat 

  

23. mars til 1. april: Innhenting, gjennomgang og bearbeiding av dokumentasjon herunder 

gjennomføring av samtaler med relevante parter.  

  

1. april - 21. april: utarbeide skriftlige leveranser i henhold til mandat.  

  

29. april: ferdigstilt leveranse til kommunen. 
 
Saken skal til politisk behandling med endelig diskusjon i kommunestyret 15. Juni, som tilsier en 
skrivefrist 9. mai for kommunens administrasjon.  

Diskusjon    

Bør det vurderes å legge opp til en beregning som viser hvor mye idrettslaget 
sparer kommunen ved å drifte anlegget? Hva ville tilsvarende sum ha vært 
dersom det var kommunalt drevet?  
 
Det er vesentlig å se på hvilken part som dekker de ulike kostnadene knyttet til 
anlegget, eksempelvis undervarme, strøm og lignende for å få et helhetlig 
bilde.  
 
Alle relevante anlegg må med, på nåværende tidspunkt er ikke listen 
uttømmende og inneholder vesentlige feil.  
 
Idrettsrådet finner det vanskelig å skulle kunne besvare dette på så kort frist, 
og si med sikkerhet hva som er rett utfall – uten fullstendig innsyn i alle avtaler 
og hvem som betaler for hvilke kostnader på de ulike idrettsanleggene.  

Vedtak     Tas til orientering.  

 
  

Sak 5 - Brev til ordfører, varaordfører og gruppeledere - miljøvennlig innfyll 
 

Med bakgrunn av debatten på anleggskonferansen, dekningen av saken i Romerikes Blad og 
generelt stor omtale foreslås det å sende en anmodning til Lillestrøm kommune om å reversere 
vedtaket som foreligger om miljøvennlig innfyll.  
 
Flere kommuner har snudd i prosessen, da det viser seg at banene ikke av tilfredsstillende 
karakter, medfører økte kostnader og miljøvennligheten er ikke godt nok dokumentert. Idrettsrådet 
må være med å legge trykk på denne saken, og anleggsteamet i styret skal oversende et innspill 
til Viken idrettskrets med samme anmodning til fylket. 
 
“Idrettsrådet skal arbeide for best mulige forhold for idretten i kommunen”. 
 

Diskusjon     

Vedtak     Tas til orientering. 
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Sak 6 - Støtte til aktivitetguiden - Orienteringsak  

Idrettsrådet har mottatt kr. 150.000 til aktivitetsguiden fra Lillestrøm kommune - tilskudd til 
integreringsarbeid.  
 
Idrettsrådet mottok ytterligere kr. 250.000 fra Sparebankstiftelsen til samme formål.  

Diskusjon     

Vedtak     Tas til orientering.  

 

 

Sak 7 - Årsmøtet 2022 

Årsmøtet for 2022 avholdes 26. April i Skedsmohallen kl. 18.00. 
 
Invitasjon til årsmøtet er sendt ut pr mail, Facebook og på nettside. 
 
Årsberetningen er i arbeid, se vedlegg 2. Beretningen som ble lagt frem på årsmøtet i 2021 tok for 
seg perioden helt frem til 9. juni 2021. Daglig leder har beholdt enkelte av delene, men kortet ned 
noe på teksten og supplert teksten med utvikling i de ulike sakene etter årsmøtet for 2021.  
 
Daglig leder ber om innspill om det er noe mer som bør fremkomme av beretningen.  
 
Kontrollutvalget er i gang med sitt arbeid inn mot årsmøtet, og har omsider fått oversendt all 
ønskelig dokumentasjon. Det skal avholdes et møte med kontrollutvalget i forkant av årsmøtet.  

Diskusjon    

Det ble diskutert hvor vidt beretningen går fra årsmøtet til årsmøtet eller følger 
kalenderåret. Konklusjonen ble å følge tidligere praksis om at beretningen 
følger årsmøtet til årsmøtet.  
 
Videre ble innstiling til valgkomiteen diskutert, som følge av at to medlemmer i 
valgkomiteen ikke ville forlenge sine verv.  

Vedtak     Tas til orientering.  

 

 

Sak 8 - Internasjonalt forprosjekt – Orienteringssak.  

Avsluttende rapport med regnskap ble sendt inn 1. april. Elin har lagt ned et godt stykke arbeid 
med rapport her.  
 
Daglig leder er frikjøpt fra sine arbeidstimer med prosjektet med en sum på kr. 26.915,- som 
idrettsrådet beholder på sin brukskonto.  

Diskusjon      

Vedtak     Tas til orientering.  
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Sak 10 - Presentasjon av Sørum IL 

Sørum IL er et idrettslag med ca. 380 medlemmer, som er en liten nedgang fra tidligere år. Noe av 
dette skyldes opprydding i medlemsregister. Opplever en nedgang i antall frivillige i idrettslaget, 
og hovedstyret mangler medlemmer.  
 
Idrettslaget består primært av barn, og det tilbys både fotball, ski og friidrett i klubben. Det legges 
opp til et allidrettstilbud for de minste før de velger seg en idrett.  
 
Fotballgruppa består av barnelag og to seniorlag. Idrettslaget opplever frafall fra de eldste barna i 
klubben, som følge av manglende fasiliteter for å kunne tilby å trene på sine opprinnelig spillflater 
på vinterstid. Om vinteren har de kun tilgang på en mindre gymsal, og de ivrigste finner andre 
klubber som kan tilby aktivitet hele året. Det er derfor stort ønske om å få realisert 
kunstgressbanen som ligger inne på temaplanen. Det fryktes at frafallet vil være jevnt som følge 
av denne utfordringen i årene som kommer. Det trekkes frem et svært godt samarbeid med 
Sørumsand IF og et godt naboskap.  
 
Allidretten er inngangsporten til idrettene i klubben, lavterskeltilbud som starter i 4-årsalderen og 
varer til de begynner på skolen. Veksler på svømming og innendørsaktiviteter i gymsal annenhver 
uke, og har opplevd noe frafall under pandemien ettersom svømmetilbudet utgikk. Løpskarusellen 
i klubben er et svært populært tilbud.  
 
 
Ski og friidrettsgruppene består av mange av de samme medlemmene og bytter på disse gjennom 
året da det er naturlig å bedrive de ulike aktivitetene. Flotte fasiltieter så lenge det er snø om 
vinteren. Har fått tilgang på Hvaltjern et par ganger i løpet av vinteren. Høydepunktet i ski-gruppa 
er den årlige skisamlingen, hvor klubben reiser bort sammen og får et godt samhold. Midler fra 
lokale aktivitetsmidler fra NIF benyttes til å redusere utgiftene for deltakerne. Fridiretten har flere 
av de yngre deltakerne, og de prøver seg samtlige grener. Underlaget egner seg best til de yngre 
deltakerne, men klubben har et godt samarbeid med Ull/KIsa og får trene på Nes-Arena. Dette er 
vesentlig for å holde på de eldre utøverne. Det arrangeres en årlig friidrettsdag hvor 
ungdomstrenere leder aktivitene og de voksne fungerer som koordinatorer. Friidretten ønsker å 
avholde en lignende samling på lik linje med skigruppa, da dette er viktig for rekrutteringen av 
frivillige.  
 
SAS-gruppa: Stomperud. Stor dugnadsaktivitet, blant annet fra en gjeng pensjonister som rydder 
løyper og kommer allmennheten til gode. Stomperudrennet, Fat Bike-ritt og Stomperudkarusellen 
er blant oppgavene til denne gruppa, i tillegg til Stolplejakten.  
 
 
Idrettslaget etterlyser tilsagnsbrev fra Lillestrøm kommune når det utbetales midler, som er helt 
vesentlig ved regnskapsføring og skaper usikkerhet.  

 

 

Sak 10 - Neste møte  
Tirsdag 10. mai kl. 18.00-20.30 
 
Slorahallen - Strømmen badmintonklubb 
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